
 

 

PREGUNTES DE LA CIUTADANIA AL PLE MUNICIPAL – FEBRER 2024 

 

PREGUNTA 1 

Nom: Antonio Alcántara 

Formula la teva pregunta la Ple municipal 

En Can Sant Joan, una vegada s’han fet els 60 aparcaments en la zona del pont de l’avinguda 
de la Unitat quan es recuperar pels vianants les voreres del carrer del Drac, carrer Viver i últim 
gram del C/ Molí? 
Gràcies 
 
En resposta a la seva pregunta, 

 
Al carrer del Drac: Ja es va pintar a l’any 2022 conjuntament amb el C/ Besòs. Però tal com al 
C/Besòs, no s’ha donat l’estacionament sobre la vorera, al C/ Drac s’ha seguit estacionant 
sobre les voreres pràcticament des del primer dia. 
 
Al C/ Viver: ja tenim prevista l’actuació en breu, estem ultimant els detalls perquè dins del mes 
de març pugui estar senyalitzada i pintades les zones habilitades per aparcament. 
 
Al C/ Molí: En aquest carrer s’haurien d’eliminar els estacionaments per que ni caben els 
vianants, ni caben els estacionaments, ni s’hi pot circular amb seguretat. 
És un dels carrers més estrets amb aquest tres usos en paral·lel 
 
També avui s’aprova el projecte de reurbanització de la vorera nord del C/ Bifurcació, on 
passarem de 51 places a 77, augmentant la capacitat d’aparcament en 26 places. 
 
Estem treballant per reduir totes aquestes afectacions, que no serà fàcil, però estem en el 
camí, primer buscant i donant solucions amb espais per aparcaments al barri, i com no pot ser 
d’un altre manera, guanyant espais per als vianants. 
 
En breu farem una campanya informativa en aquest carrer, informant que qui no compleixi la 
normativa viaria serà sancionat. 
 
Gracies. 
 
Andreu Iruela 
President de l’Àrea Territorial i Mobilitat 
 
 

 

 



 

 

 

PREGUNTA 2 

 

Nom: Associació de Veïns de Can Cuiàs 

Formula la teva pregunta al Ple Municipal 

És una pregunta de l’Associació de Veïns i Veïnes de Can Cuiàs, pel Sr. Andreu Iruela, regidor 
d’Urbanisme. 
 
Fa anys que Can Cuiàs efectua una reivindicació en relació a les barreres arquitectòniques en 
general que pateix el barri, i  particularment, a la situada al bloc Dàlies número 2, on estem 
reclamant, des de fa anys, la instal·lació d’una rampa d’accés per les persones amb mobilitat 
reduïda. 
 
Segons tenim entès, i ens va informar l’anterior regidor d’urbanisme ja existeix un projecte i 
pressupost sobre aquesta rampa. La darrera notícia que hem tingut és que falta la validació 
d’una persona estructurista. 
 
La pregunta és: Quan està prevista la instal·lació d’aquesta rampa? 
Es tracta d’un bloc on hi ha diverses persones amb problemes de mobilitat i no ens podem 
permetre continuar endarrerint aquesta acció. 
 
Gràcies 
 

En resposta a la seva pregunta, 

Existeix un pla d’accessibilitat de Santa Elvira fet per la Diputació de Barcelona, aquest estudi 
recull una sèrie de directrius per millorar l’accessibilitat i la mobilitat en el barri.  
 
L’hi he de dir del que vostè diu de l’anterior regidor d’urbanisme, els hi va informar de que 
existeix un projecte i pressupost per fer les rampes, contestant a això, hi havia una partida 
pressupostària per aquest fi, valorada en 60.000,00€ però el mateix equip de govern, a la 
sessió Plenària del 27 d’octubre de 2022, amb el número de modificació de crèdit 
118/2022/MC, la va retirar. En resum, no hi ha partida pressupostària en relació a aquesta 
demanda dons l’anterior equip de govern la va retirar, però tampoc la va incloure de nou en 
els pressupostos del 2023 del mateix govern. 
 
Una vegada que puguem revisar i actualitzar aquest Pla d’Accessibilitat i tinguem els recursos 
necessaris, farem les actuacions que siguin mes necessàries i urgents. 
 

Gràcies. 

Andreu Iruela 
President de l’Àrea Territorial i Mobilitat 
 

 


